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KP-ZM/484/2010/Z/7 
Z Á P I S 

 
z XXXIX. zasedání Zastupitelstva města České Budějovice  

konaného dne 18. srpna 2010 od 16:00 hodin v zasedací místnosti zastupitelstva města 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny, která je uložena v sekretariátu zastupitelstva města  
Omluveni: Petr Stupka, JUDr. Svatomír Mlčoch, Mgr. Rudolf Vodička, Ing. Petr Lohonka, 
MUDr. Martin Kuba, Ing. Jaromír Talíř, Mgr. Bc. Ivan Mánek, Ing. Ivana Popelová, MUDr. 
Lumír Mraček, Ing. Jan Špika, Ing. Jan Boško  
 
Zasedání zahájil a řídil primátor doc. RNDr. Miroslav Tetter, CSc. 
Úvodem poděkoval členům zastupitelstva města za účast na zasedání svolaném 
v mimořádném termínu. Bylo svoláno v souvislosti s událostmi, které postihly především 
severní Čechy, kdy byla poničena povodněmi velká část měst a obcí.   
 
Z celkového počtu 45 členů zastupitelstva města bylo v zasedací místnosti v době zahájení 
(16:05 hod.) přítomno 33 členů, takže zastupitelstvo bylo schopno jednat a právoplatně se 
usnášet. 
 
Byl schválen program XXXIX. zasedání Zastupitelstva města České Budějovice (33,0,0/33). 
 
Byla zvolena návrhová komise ve složení: předseda doc. Ing. Jindřich Čítek, CSc., členové 
PhDr. Oskar Marek, Ing. Ivan Rybníček, Mgr. Blanka Procházková, Mgr. Jaroslava Šporclová 
(33,0,0/33). 
Byl ověřen zápis z XXXVIII. zasedání zastupitelstva města – nebyly proti němu vzneseny 
námitky.  
Ing. Vladimír Brůha a Ing. arch. Vladimír Zdvihal byli pověřeni jako ověřovatelé podepsat 
zápis spolu s primátorem. 
Pořízením zápisu byla určena Ivana Jiráková, pracovnice odboru kancelář primátora. 
 
Schválený program: 
1. Poskytnutí peněžitého daru oblastem postiženým povodněmi (č.jedn. KP-

ZM/481/2010/M/249) 
Přijato usnesení č. 235/2010 (34,0,0/34) 
Primátor doc. Tetter uvedl materiál. Sdělil, že po jednání ve vedení a v radě města bylo 
konstatováno, že za dané situace, kdy jsou finanční možnosti města výrazně omezeny, 
je navrhováno poskytnutí peněžité pomoci ve výši 500 tis. Kč. Po konzultacích 
s protipovodňovou komisí v Libereckém kraji bude pomoc poskytnuta městu 
Raspenava jako jednomu z nejvíce postižených měst.  
Ing. Brůha považuje částku za přijatelnou a doporučil ji ke schválení. 
 

2. Diskuse zastupitelů 
Lea Klokočková poděkovala Ing. Fránovi za rychlý odchyt koček v areálu školy na 
Okružní. Vznesla dotaz, na kolika takových případech se p. Frána podílí v průběhu 
roku.  
Zároveň sdělila, že se na ni obrátili občané ve věci parkoviště u výměníku na sídlišti 
Vltava, které je uzavřené. Vzhledem k zahájení výstavy „Živitelka“  chtějí vědět, jestli 
do té doby bude parkoviště zprovozněné.  
Helena Sýkorová rovněž poděkovala Ing. Fránovi za jeho práci. Zajímá jí, zda budou i 
kočky umisťovány do prostoru útulku, kde pro ně není vhodné místo.  
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Dále požádala o poskytnutí zprávy kontrolního odboru o tom, jak se nakládá s ledovou 
plochou na zimním stadionu, členům zastupitelstva města.  Odpovídal primátor doc. 
Tetter – je v šetření, po skončení bude zastupitelům poskytnuto. 
Mgr. Procházková sdělila, že nevidomí občané upozorňují, že nemají informace o tom, 
které ulice budou ve městě rozkopány, což těmto lidem komplikuje život. Odpovídal 
doc. Tetter – podle jeho informací odbor o opravách ulic informuje Tyflokabinet 
České Budějovice.  
Doc. Tetter upozornil, že nemá potřebné informace o členství některých zastupitelů 
v ODS a o příp. vzniklém novém klubu.  
Ing. Bc. Kábele, jako předseda oblastního sdružení ODS, sdělil, že situaci zjišťuje a po 
obdržení stanoviska některých členů ODS bude zastupitelstvo informováno.  

 
3. Vystoupení občanů 

V bodu vystoupení občanů nevystoupil s příspěvkem žádný občan. 
 
Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (a,b,c/x), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi hlasování, x = počet přítomných členů. 
 
Zastupitelé blahopřáli pí Sýkorové k významnému životnímu jubileu. 
 
Primátor doc. Tetter poděkoval ještě jednou členům zastupitlstva města za účast na zasedání a 
ukončil XXXIX. zasedání zastupitelstva města v 16:22 hodin.  
 
Přílohou zápisu je CD – zvukový záznam ze zasedání. 
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U s n e s e n í     

K bodu: Poskytnutí peněžitého daru oblastem postiženým povodněmi                                            
(čj. KP-ZM/481/2010/M/249) 

 

 
Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í  č. 235/2010: 
 
zastupitelstvo města 

I.  s c h v a l u j e  
poskytnutí peněžitého daru prostřednictvím fondu pomoci ve výši 500 tis. Kč  městu 
Raspenava v Libereckém kraji na likvidaci škod po povodních 2010.

II. u k l á d á
Mgr. Rudolfu Vodičkovi, náměstku primátora, 
realizovat přijaté usnesení. 

 
 
Č. Budějovice 20. 8. 2010 
Zapsala: Jiráková Ivana 
 
 
Ověřovatelé: 
                     
Ing. Vladimír Brůha      …………………………………… 
 
 
Ing. arch. Vladimír Zdvihal    …………………………………… 
 
 
doc. RNDr. Miroslav Tetter, CSc.   …………………………………… 
primátor 



4 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


